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Toelichting.

Begin januari 2021 vroeg de VVD aandacht voor de grote (financiële) problemen waar de horeca in de 
Krimpenerwaard mee te kampen heeft. De beantwoording, waarvoor dank, riep ook weer nieuwe 
vragen op. Tevens is de situatie nog nijpender geworden door de verlenging van de lock-down waar 
nog steeds geen einde van in zicht is. In het land zien we diverse initiatieven ontstaan zoals speciale 
fondsen en herstelplannen voor de horeca. Daarom stellen we opnieuw een aantal vragen.  
  

Vragen

1. Het college gaf aan te zoeken naar mogelijkheden om onze horeca ondernemers te 
ondersteunen. Wij hoorden dat er de mogelijkheid bestaat om een fonds te creëren, eventueel 
gevoed uit het Corona steunpakket dat de overheid ter beschikking stelt. Wij roepen het 
college op om ook zo’n noodfonds of herstelfonds ter beschikking te stellen en daaruit 
bijvoorbeeld een geldbedrag aan de ondernemers uit te keren ter hoogte van de OZB 
belasting die zij moeten betalen. Kan het college dit toezeggen? 

2. De (pro) actieve benadering door de gemeente naar de horeca ondernemers toe kan beter 
vinden wij na diverse gesprekken met deze ondernemers. Wij roepen het college daarom op 
om dit te verbeteren. Bijvoorbeeld door onder de aandacht te brengen dat zelfstandige 
ondernemers in aanmerking komen voor kwijtschelding van de privébelastingen op grond van 
de door de Raad vastgestelde Verordening kwijtschelding. 

3. ‘Niet moeilijk doen over het terrassenseizoen’. Kan het college onderzoeken om de tijdelijke 
verruiming van het terrassenbeleid voor 3 tot 5 jaar vast te stellen? Het blijkt dat deze tijd 
nodig is om de financiële schade te compenseren die door de corona crisis is veroorzaakt.

4. De VVD snakt, net zoals iedereen, naar een einde van de coronapandemie, maar is 
realistisch genoeg om te beseffen dat die nog maanden kan voortduren. En dus willen wij dat 
de Gemeente Krimpenerwaard in het voorjaar klaar is voor een veilig terrassenseizoen. Wij 
roepen het college op om de zaken voor de komende lente te regelen. Wij willen dat de 
horecaondernemers voldoende ruimte krijgen en weten waar ze aan toe zijn en uitsluitsel 
krijgen over verruimingsmogelijkheden. En dat een (tijdelijk) vergunningsstelsel op orde is.

5. Veel afdelingen van de Koninklijke Horeca Nederland steunen het plan om de horeca tegelijk 
met de winkels open te laten gaan. Zo ook de afdeling Krimpenerwaard. VVD 
Krimpenerwaard is het hier mee eens; ‘winkels open = horeca open.’
Kan het college zich hier ook in vinden? En dit aan te geven bij de veiligheidsregio zodat aan 
deze oproep gehoor kan worden gegeven? 
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